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Verslag Algemene Ledenvergadering Zon op Alphen 
 
Datum 19 oktober 2023, aanvang 20:00 uur 
Locatie:  Raadszaal van het Gemeentehuis van Alphen aan den Rijn 
Aanwezig:  zie presentielijst 
Bijlagen:  presentatie ALV 
  
 
 

1. Opening en mededelingen  

De voorzitter opent om 20:00 de vergadering.  

We zijn met ruim 40 leden, dus het quorum is bereikt en we hebben een rechtsgeldige 
vergadering. 

We hadden wethouder duurzaamheid Gert v.d. Ham uitgenodigd tijdens deze vergadering 
een korte inleiding te geven, maar hij is verhinderd. 

Bestuurder Dick van Leeuwen is wegens omstandigheden afwezig.  

De voorzitter feliciteert Ferd Schelleman met de uitreiking van de erepenning van de 
gemeente Alphen aan den Rijn. De vergadering ondersteunt dit met een luid applaus. 

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

2. Vaststellen laatste verslag 

Het verslag wordt goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter en de secretaris. 

Inhoudelijk zijn er enkele vragen en opmerkingen: 

- Vraag: is er een besluit genomen over de toekenning van onkosten vergoeding aan de 
bestuursleden en de vrijwilliger die de administratie bijhoudt?  
Antwoord: nee. 

- Vraag: op pagina twee wordt vermeld dat het bestuur zich zou beraden over de 
verbetering van communicatie. Wat is daarover door het bestuur besloten? 
Antwoord: het bestuur heeft besloten relevante informatie op de website van Zon op 
Alphen te plaatsen en bij belangrijke informatie de leden per mail te informeren. 

3. Stand van zaken zonneparken 

Wim van Aken presenteert de stand van zaken van de zonneparken. In het bijzonder gaat hij 
in op het tijdelijk verwijderen van de omvormers en een deel van de bekabeling van de 
installatie op Rijnvicus. 

Hierover stellen diverse leden de volgende vragen: 
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- Vraag: zijn we met de DC-bekabeling die onverwacht er warm werd door het oog van de 
naald gekropen? 
Antwoord: dit valt niet met zekerheid te zeggen, maar er is een risico geweest. 

- Vraag: wie betaalt de kosten van de technische verbeteringen; zijn die te verhalen op de 
leverancier? 
Antwoord: hierover zijn we in gesprek. Wellicht is de leverancier genegen ons (deels) 
tegemoet te komen. Bij GCZ zijn tekortkomingen die tijdens de Scope-12 keuring aan het 
licht zijn gekomen zonder kosten door de leverancier opgelost. 

- Vraag: bij wie komen de kosten voor het tijdelijk verplaatsen en het productieverlies 
terecht? 
Antwoord: die kosten komen conform het contract dat wij hebben met de gemeente 
voor het beschikbaar stellen van het dak ten laste van Zon op Alphen.  

4. PPA’s  

Ferd Schelleman presenteert de stand van zaken rond de PPA’s (Power Purchase 
Agreements). Dat zijn de contracten die wij afsluiten met de afnemers van de energie die 
onze installaties op Rijnvicus en Golfclub Zeegersloot opwekken.  

Ferd noemt het vermeldenswaardig dat wij lid zijn van de coöperatie om | nieuwe energie. 
Dit is een coöperatie van kleinere, meest lokale coöperaties zoals Zon op Alphen. Het bestuur 
vindt het lidmaatschap van om | nieuwe energie belangrijk vanwege de coöperatieve 
grondslag en ook vanwege de ideële grondslag: om | nieuwe energie ziet energie als een 
basisbehoefte. Het aan de markt overlaten van het voorzien in die behoefte is ongewenst.  

Over de bestemming van de winst van om | nieuwe energie besluiten de aangesloten 
coöperaties in de ALV. 

Hoewel Greenchoice momenteel een hogere vergoeding betaalt voor de opgewekte energie 
heeft het bestuur besloten de productie van de relatief kleine installatie van GCZ onder te 
brengen bij om | nieuwe energie. Dit is gedaan vanwege het lidmaatschap van om | nieuwe 
energie. 

Een derde  beweegreden om lid te zijn van om | nieuwe energie is dat zij met Energie Samen 
het concept  ‘zelflevering’ trachten te realiseren: hierbij wordt de opgewekte energie direct 
doorgeleverd. De stroom hoeft dan niet het net op. Bij GCZ kan de installatie bijvoorbeeld 
direct leveren aan het clubhuis en de horeca ter plaatse. In dit soort nieuwe concepten zijn 
Energiek Alphen en Zon op Alphen geïnteresseerd.  

5. Financiën 

- voorstel bestemming overschot (zie bijlage) 

Erik de Ruijter maakt eerst de investeringskosten en de geldstroom van de exploitatie 
inzichtelijk. Vervolgens licht hij de notitie met de voorstellen voor de aanwending van 
het groeiende saldo op de bankrekening toe, de financiële buffer. 
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Ten aanzien van het doen van een schenking blijken er binnen Zon op Alphen twee 
stromingen te bestaan. De ene stroming ziet Zon op Alphen als een commerciële 
organisatie die alle winst uitkeert aan de deelnemers. De andere stroming kijkt breder 
en ziet ook een ideële kant die tevens de duurzaamheid in de gemeente Alphen aan den 
Rijn wil bevorderen.  

Het voorstel dat het bestuur heeft geformuleerd bevat beide elementen: over een 
periode van vier jaar wordt een verwachte winst van €180.000 uitgekeerd aan de leden 
en € 10.000 geschonken.  

Erik licht de onkostenvergoeding voor bestuurders en vrijwilligers toe: die doen het werk 
momenteel zonder vergoeding. In het voorstel wordt een ingangsdatum van  1 jan 2024 
genoemd, maar de vergadering mag er ook voor kiezen het al met terugwerkende kracht 
per 1 januari 2023 in te laten gaan. 

Stemmingen: 

De voorzitter brengt het voorstel om de onkosten vergoeding per 1 jan 2023 toe te 
kennen in stemming.  

Het voorstel wordt bij acclamatie aangenomen. 

Na uitgebreide beraadslagingen over de notitie brengt de voorzitter de volgende 
voorstellen in stemming: 

Voorstel 1: de deelnemers geven het bestuur mandaat de uitkering 2024 te effectueren. 
Besluit: het voorstel wordt met algehele stemmen aangenomen. 

Voorstel 2 (geamendeerd): De deelnemers gaan akkoord met het principe van een 
lening aan een duurzaam energieproject en dragen het bestuur op een onderzoek te 
doen naar het uitwerken van een concreet voorstel. 
Besluit: het voorstel wordt met grote meerderheid aangenomen; er worden drie 
tegenstemmen genoteerd. 

Voorstel 3: De deelnemers geven het bestuur opdracht tot een voorstel van een 
schenking (€ 10.000) in 2024 uit te werken en aan de ALV voor te leggen. 
Besluit: het voorstel wordt met algehele stemmen aangenomen. 

- begroting 2024 (zie bijlage) 

De penningmeester licht de begroting toe. Hij wijst erop dat de begroting voor 2023 een 
opbrengst van € 80.000 vermeldt, maar dat de realisatie door de hoge vergoedingen in 
het eerste kwartaal van 2023 waarschijnlijk uitkomt op €110.000.  

De voorzitter brengt de begroting in stemming. 
Besluit: de begroting wordt met algehele stemmen goedgekeurd. 
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6. Rondvraag 

Erik de Ruijter noemt dat een coöperatie uit Wijk bij Duurstede een betaalde medewerker 
heeft die energiecontracten verkoopt voor om | nieuwe energie. Deze medewerker betaalt 
zichzelf uit. Zon op Alphen zou kunnen overwegen ook zo’n medewerker in te huren. De 
vergadering laat bij meerderheid weten hier geen soelaas in te zien. 

Een lid merkt op dat de uitbetaling van de teruggaaf energiebelasting bij om | nieuwe 
energie gekoppeld is aan het moment waarop de jaarafrekening is opgemaakt. Dat kan, 
afhankelijk wanneer je contract is gestart, dus pas aan het eind van het jaar zijn. Dit is 
ongewenst.  

Wim legt uit dat we bezig zijn het proces van het uitbetalen van de teruggaaf te versnellen. 
Daarbij verstrekken we zelf de opgave van de per deelnemer opgewekte kWh aan de 
energiemaatschappijen; dit liep tot nu toe met grote vertraging via Energie Samen, maar kan 
als we het zelf doen al in het begin van het jaar plaatsvinden. Voor het moment van 
uitbetaling zijn we afhankelijk van de medewerking van de diverse energieleveranciers. 

Ferd wijst nog eens op het belang van het doorgeven aan ons wanneer je wisselt van 
energiemaatschappij. Dit kan door het daarvoor bestemde formulier op de website van Zon 
op Alphen in te vullen. Dit formulier is te vinden bij de volgende URL:  
Aanmelden nieuwe energieleverancier - Zon op Alphen 

7. Vaststellen volgende ALV 

De volgende vergadering staat gepland voor 30 mei 2024. 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:20 en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje 

  

https://zonopalphen.nl/aanmelden-nieuwe-energieleverancier/
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Presentielijst: 

Van het bestuur waren aanwezig:  
Stef Strik – voorzitter 
Wim van Aken – secretaris, notulist 
Erik de Ruijter – penningmeester 
Ferd Schelleman algemeen bestuurslid 
 
Voorts zijn de volgende leden aanwezig: 

Rene Aarts 

Joost van Beek 

Vera Bloos 

Marc de Boer 

Jaap Boneveld 

Willem Claas 

Rinus Coesel 

Joop van Dijk 

Jan Doggen 

Henk Doorlag 

Richard Driessen 

Johan Enthoven 

Gerrit Fij 

Henny Gloudemans 

Gerard Haverkamp 

Ed Jansen 

Ruben Kempes 

Albert Kempes 

Louis Klaver 

Hans Kruidenberg 

John van Lammeren 

Ton Lohman 

Jan Luijendijk 

Theo Nering Bögel 

Erwin Raap 

Edwin Ridder 

Jaap van der Sar 

P van Schie 

Jacques Stapper 

Pieter van Stipdonk 

Jaap Sturm 

Adri Vis 

Willem Willart 

Bert van de Zand 

Cees van Lierop  
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afmeldingen: 

Marijke Allis  

Adrie Baak  

Ton Barhorst  

Dinky van Berkel  

Jos Bijman  

Caroline Blom  

Christianus van den Boom  

Jan van den Bos  

Henk ten Brummeler  

Sietske Cnossen  

Koen De Ceuster  

Mick van Dormolen  

Gerrit Fij  

Ramon de Groot  

Leo van der Heiden  

Kees van Keeken  

Ellen Koele  

Rix Kruijt Spanjer  

Henk Kuijpers  

Colin van Lammeren  

Dick van Leeuwen  

Johanneke Lemkes  

Joost Melsen  

Johan van der Mersch  

Otto van Muijlwijk  

Daan Mulder  

Ed Plug  

Marjolein Van Reisen  

Jaco Van Rooijen  

Hans Schouten  

Kees Slingerland  

Jeannette Tan-Lie  

Els Thoonen  

Edwin Totté  

Tim Turken  

Johan Verduijn  

Paul Versteeg  

Hans van de Wetering  

Koen Wiegel  

Martijn Wiering  

Joop Wijs  
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Niels van't Wout  

Coen Van Zanten  

VVE De Tweeling  

 
 


